



To : Jordan Securities Commission

Date: 10/02/2021

Subject:

Ordinary General Assembly Meeting
date.

السادة : هيئة الأوراق المالية

التاريخ: 2021/02/10

الموضوع:

موعد اجتماع الهيئة العامة العادي

We would like to inform you that the Board of Directors of INVESTBANK decided in its meeting held on 10/02/2021 to invite shareholders to attend the annual ordinary general assembly meeting of the bank at exactly 02:00pm on Wednesday, 04/21/2021, via, visual and electronic communication, in accordance with the procedures for organizing the General Assembly Meeting issued by the Minister of Industry and Trade in accordance with the Defense Order No. 5 of 2020. A copy of the invitation and the annual report will be sent to you once ready.

ارجو اعلامكم بان مجلس ادارة البنك الاستثماري قد قرر في اجتماعه بتاريخ 2021/2/10 دعوة المساهمين لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للبنك المنوي عقده في تمام الساعة الثانية من بعد ظهر يوم الاربعاء الموافق 2021/04/21 وذلك عن طريق وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني وذلك عملاً باجراءات تنظيم اجتماعات الهيئات العامة الصادرة عن وزير الصناعة والتجارة استناداً لاحكام البند 2 من الفقرة ثانياً من أمر الدفاع رقم 5 لسنة 2020 ، هذا وسيتم تزويدكم بنسخة عن الدعوة والتقرير السنوي حال الانتهاء من اعدادهما .

Kindly accept our highly appreciation
and respect

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Investbank

CEO: Muntaser Dawwas

البنك الاستثماري
المدير العام : منتصر الدواس

